
 
 

Skolebestyrelsesmøde d.15.1.24, kl.17.00-19.30,  

Afd. Gudme 
 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min) 

Godkendelse af dagsorden. Der indlægges en pause 

Ref: Godkendt 

 

2. Orientering om skolens økonomi og personaletilpasning  

Skolens økonomi er udfordret. I vil på mødet blive orienteret om skolens økonomi og 

den deraf følgende opgave med personaletilpasning. 

           v. Ole og Søren 

 Ref:  

Ole gennemgik skolens økonomi. Det foreløbige resultat viser et underskud på 

ca.1.500.000 kr.  

Det betyder også, at der skal ske en personaletilpasning med virkning fra det nye 

skoleår.  

 

3. Placering af 4.årgang på afd. Hesselager og afd. Gudbjerg 

Kort før jul blev der truffet beslutning i kommunalbestyrelsen om at placere 4.årgang 

på afd. Hesselager og afd. Gudbjerg. Nu kan det videre arbejde løbende sættes i gang. 

Er der mulighed for bedre busforbindelser til juniorklubben i Gudme? Kan der evt. 

findes andre løsninger? 

V. Betina, Søren 

Ref: 

Beslutningen har haft megen bevågenhed. Betina og Søren retter henvendelse til 

juniorklubben i Gudme for at holde et møde, hvor ideer og muligheder drøftes. 

Ligeledes undersøges det, om der er muligheder for kortere transporttid til Gudme, når 

skoledagen er afsluttet. 

Søren skriver ud og orienterer om det videre arbejde med at skabe størst mulig 

sammenhæng i elevernes skolegang. 

     

 



 
 

4. Elevrådet (15 min) 

Orientering om elevrådets arbejde. 

 v. Camilla & Jonathan 

Ref: 

Elevrådet arbejder med fællesskabende aktiviteter i pauserne på skolen. Aktiviteterne, 

der arbejdes på i øjeblikket, er en bogklub, aktivitet i salen og just dance. 

Det kommende møde i Elevforum kommer til at handle om det at kunne sætte grænser, 

styrkelse af fællesskaber og oprettelse af grupper fx sportsgrupper, LGBT mm. 

Udvalgte medlemmer af Elevforum skal snart på studietur til Bruxelles for at besøge 

Europaparlamentet. 

 

5. Planlægning af valg til skolebestyrelsen 

Herunder afklaring om evt. suppleringsvalg. 

v. Betina, Søren 

Ref: 

Der kommer en tidsplan ud fra skoleafdelingen inden længe. Herefter foreslår vi, at 

Betina og Søren udarbejder tidsplan for afholdelse af valget. 

Søren har ligeledes været i dialog med skoleafdelingen om behovet for evt. sup.valg. 

Det vurderes ikke, at vi afholder et sådan. 

På kommende møde skal valget og planlægning af valgaktiviteter/ materiale drøftes. 

 

6. Opfølgning på arbejdet med fællesskaber 

I november måned afholdt skolebestyrelsen et møde for forældrerådene på skolen, hvor 

temaet var fællesskaber på Stokkebækskolen. Punktet er på her, således det videre 

arbejde kan planlægges. 

v. Nanna, Sarah & Betina 

Ref: Planlægningsarbejdet påbegyndes inden længe af arbejdsgruppen. 

 

 

 



 
 

7. Orientering bordet rundt (15 min) 

Søren: 

  Faktapakke fra skolerne forventer jeg er klar til kommende møde i skolebestyrelsen 

 Infomøde om outdoorlinjen d.18.1 

Nanna: 

Hvordan gik det med at placere elever, der i udgangspunktet havde ønsket afd. 

Gudbjerg?  

Sv. Klasseplaceringen til kommende 0.klasse er afsluttet. En familie ønskede at blive 

flyttet. En familie er blevet flyttet ud fra kriterier om afstand til afd. Hesselager og ikke 

allerede søskende på afd. Gudbjerg. Til kommende forårs SFO og 0.klasse, er der derfor 

nu 26 elever til afd. Gudbjerg og 18 elever til afd. Hesselager 

  

  

8. Evt. & kommende punkter (10 min) 

- Anbefalinger vedr. elever med ADHD og autisme. 7 konkrete anbefalinger 

Dagsorden udarbejdet af Sarah, Betina og Søren 

 

 

 


